

A&H SER - Information

Fundstelle: www.air-work.com/News

Mai 2016

EN see below

Leiter Maintenance Organisation (LMO)



Per 1. Mai 2016 tritt Georg Rüttimann die Stelle des Leiters Maintenance Organisation (LMO) in der [AirWork & Heliseilerei GmbH \(A&H\)](#) an.

Künftig wird Georg unter der Marke [A&H Services \(A&H SER\)](#) die Instandhaltung, Instandsetzung oder Überholung von Produkten sowie die Prüftouren leiten, organisieren und durchführen.

Die Festigung und der Ausbau der Marke [A&H SER](#) ist im Zuge der strategischen Ausrichtung als Entwicklungs-, Herstellung und Instandhaltungsbetrieb für Lastaufnahmemittel, Rettungsgeräte und Persönliche Schutzausrüstungen gegen Absturz ein wichtiger Meilenstein.

Grundlage für die Funktion des LMO ist die EU Richtlinie 2009/104/EWG Arbeitsmittel bzw. die entsprechenden nationalen Gesetze, Verordnungen und Richtlinien.

In der Schweiz ist dies die Verordnung über die Unfallverhütung (SR 832.30 VUV), Artikel 24 und Art. 32b sowie die EKAS Richtlinie 6512 Arbeitsmittel.

Die Anwendungs- und Wartungsanleitungen (AWA), Teil 1 bis 4 von [A&H ENG](#), die Anleitungen von anderen Herstellern sowie die Erfahrung über die Eignung der Produkte gelten dabei als Handlungsgrundlage.

Die Philosophie von [A&H SER](#), möglichst zu Ihnen, dem Kunden auf Platz zu kommen wird Georg mit Beratungsgesprächen und weiteren Kundenbesuchen verbinden. Wann wir wo unterwegs sind, können sie hier entdecken. www.air-work.com, Service MRO

Georg wird weiterhin in der Produktion tätig sein und hier auch Verstärkung erhalten. Ab 2. Mai begrüßen wir Alexandra Schley im Team der Herstellung (40%).

Wir sind ihr Partner. Mit Sicherheit.

A&H SER - Information

Source of information: www.air-work.com/News

2016, May

Head of Maintenance Organisation (LMO)



As of May 1st 2016, Georg Rüttimann will be promoted to the position of head of the maintenance organisation (LMO) within AirWork & Heliseilerei GmbH (A&H).

Henceforth, Georg will direct, organise and perform the maintenance, repair and overhaul of products in the A&H Services division (A&H SER) as well as lead our mobile testing, maintenance and repair service.

With a view to our company's strategic focus as a development, production and repair organisation for load lifting and rescue devices as well as personal protective equipment against falls, we consider the further expansion of our A&H SER division of the utmost importance.

The position of head of the maintenance organisation is bound to EU directive 2009/104/EC on work equipment and/or relevant national laws, ordinances and directives.

The national Swiss laws concerned are the Ordinance on Accident Prevention (RS 832.30 VUV), articles 24 and 32b, as well as the FCOS directive 6512 on work equipment.

In the field of maintenance organisation, the basis for action are the instructions for use and maintenance (AWA), parts 1 to 4, by A&H ENG, the operating instructions of other producers as well as personal experience regarding the suitability of single products.

Georg will continue A&H SER's philosophy of meeting our clients at their premises by enhancing the usual customer calls and offering personal consultation. To discover the dates and routes of our mobile testing service, please click the link Checking Tours. www.air-work.com, Service MRO

Moreover, Georg will work in the manufacturing process where, as of May 2nd, he will be assisted by our new production team member Alexandra Schley (working time 40%).

We are your partner. In safety!